

Press Release

May 26th, 2021

Sunshine-Reida Health Care Management Group

For more information, please contact Jane Lai at: jhlai321@yahoo.com

Top-Notch American and Chinese Scientists will hold a Much-Needed Anti-Pandemic Forum

中美顶尖科学家参加的 抗大流行疾病高峰论坛

(Dallas, Texas) From 8:30 to 11:30 am on June 5, 2021 (Beijing time), a virtual forum with the title “Sino-US Anti-Pandemic Cooperation/Exchange and the Establishment of a Multi-Dimension Preventive System” will be held. The forum is being organized by China Health Promotion and Education Association, Wharton China Center of the University of Pennsylvania and the Ereda Health Care Management Group (in Dallas, Texas).

The panelists of the forum unquestionably are all top-notch scientists in the COVID-19 areas. They are Drs. **Drew Weissman** from the Perelman School of Medicine of the University of Pennsylvania (U Penn), **George Gao Fu**, the Director of the Chinese Center for Disease Control and Prevention (CCDCP), **Neil Fishman**, the Chief Medical Officer of the Hospital of U Penn, **Chunhua Chi**, the President of the General Practice Branch of Chinese Medical Association and **Allen Goroll**, a world renowned primary care physician from Massachusetts General Hospital and Harvard Medical School and the former governor of American College of Physician (ACP) in Massachusetts.



Photos for Drs. Weissman, Gao, Fishman, Chi and Goroll

For more information, please contact Jane Lai at: jhlai321@yahoo.com

According to the Founder and CEO of Sunshine-Reida Health Care Management Group, (whose Ereda is its wholly owned subsidiary) Dr. David Shao,

“This is a critically needed forum at this stage of the COVID-19 Pandemic. In the past 14 months, since the disease began its global rage, both the United States and China had to endure enormous hardships.”

“If there were any silver-linings in this horrible period of the pandemic, they are two aspects which I think are profound lessons humanity have learned. One of them is that by a close adherence to the proper (even common sense) public health procedures, the pandemic is controllable. Another is by leveraging the enormous amount of scientific knowledge humanity has accumulated in the past decades, scientists can develop in record time the various vaccines to combat the disease!”

“We are truly grateful to the panelists in this forum, who are all facing the critical onslaught of the pandemic, thus having inordinate demands on their schedules, were still able to take valuable time out for the forum. For example, Dr. Weissman is one of the most known scientists who are responsible for the development of the vaccines, without which outcome of the pandemic would certainly be a global catastrophe. Likewise, the policies suggested by the Chinese CDC and strictly instituted by the Chinese Government for the nation are certainly one of the fundamental reasons why the disease is under control in China,” exclaimed by Dr. Shao.

This sentiment is very much echoed by Dr. Da Hsuan Feng, the Executive Advisor of Sunshine-Reida Health Care Management Group.

According to Dr. Feng, *“The world in the past 14 months had witnessed a severe stress test by the Covid-19 pandemic.”*

“In this paradigm, two of the economically most powerful nations, China and the United States, were both challenged to the extreme. I am sure I speak for all people not only in the United States and China, but for the world, that with this forum, we are witnessing the warm people-to-people friendship between these two countries and that these two great people can leverage this friendship not only to combat this horrible disease, but also for the betterment of humanity in general,” declared Dr. Feng.

Sunshine-Reida Health Care Management Group is a registered consulting entity that engages the international medical collaboration and exchange to promote a better health and life for all people.

For more information, please contact Jane Lai at: jhlai321@yahoo.com

新闻

2021年5月26日

阳光睿达暨优睿达健康管理集团

中美顶尖科学家参加的抗大流行病高峰论坛

北京时间 2021 年 6 月 5 日上午 8:30 至 11:30，由中国健康促进和教育协会，宾夕法尼亚大学沃顿中国中心和优睿达健康管理集团（位于德克萨斯州达拉斯）将共同举办举行一个在线论坛，主题为“中美抗疫合作/交流与多维度防控体系的建设”。

参与此次高峰论坛的学者专家都是 COVID-19 领域的顶尖科学家。他们是来自宾夕法尼亚大学佩雷尔曼医学院的德鲁·魏斯曼（Drew Weissman）博士，他是新冠疫苗最重要的发明人之一，中国疾病预防控制中心（CCDCP）主任高福院士，他领导中国研发与应用了抵抗新冠病毒的抗体与疫苗，宾夕法尼亚大学医院首席医学官尼尔·菲什曼（Neil Fishman）教授，中华医学会全科医学分会主任委员迟春花教授，马萨诸塞州总医院和哈佛医学院全球知名的初级保健医生，马萨诸塞州美国医师学院前任主席艾伦·高路教授（Allen Goroll）。



照片（从左至右）：魏斯曼，高福，菲什曼，迟春花，高路教授

For more information, please contact Jane Lai at: jhlai321@yahoo.com

阳光睿达健康管理集团的创始人兼首席执行官 David Shao 博士说：

“在 COVID-19 大流行的现阶段，这是一个非常重要的论坛。自从这种疾病开始在全球蔓延以来，过去的 14 个月中，美国和中国都不得不面对着巨大的困难”。

“如果对战胜这个可怕的大流行病有任何一线希望，我认为有两个方面是人类应该吸取的深刻教训。其中之一是，严格遵守适当的（甚至是常识性的）公共卫生程序，该流行病是可控的。另一个是利用过去几十年来人类积累的大量科学知识，科学家们可以在创纪录的时间内开发出多种疫苗来对抗这种疾病”！

“我们非常感谢参加本次论坛的专家，他们所有人都面临着大流行病的严重冲击，但在他们极其繁忙的日程安排中，仍然抽出了宝贵的时间来参加此次论坛。例如，魏斯曼博士是负责开发疫苗的最著名的科学家之一，如果没有疫苗的成功研发，这种流行病无疑将是一场全球性的灾难。同样，中国疾病预防控制中心提出的建议，以及中国政府为控制疫情严格制定的政策，无疑是该病在中国得到控制的根本原因之一”。邵博士说。

阳光睿达健康管理集团首席资深达顾问冯达旋博士非常赞同这一观点，冯博士说：“过去 14 个月，全世界经历了 Covid-19 大流行病的严峻考验。”

“在这个过程中，世界上经济最强大的两个国家- 中国和美国，都受到了极端的挑战。我相信我的观点不仅代表美国和中国的民众，也代表着全世界，在这个论坛上，我们可以看到这两个国家人民之间的友谊，他们可以通过合作来展现抗击这种可怕的疾病的意愿，并且改善人类的整体生活”，冯博士评论道。

阳光睿达健康管理集团是一家注册的专业咨询机构，以推动国际间医疗的合作与交流，促进人们更好的健康和生活为目标。

For more information, please contact Jane Lai at: jhlai321@yahoo.com